
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Høringssvar vedr. tildelingsmodel fra MED-udvalget på Alslev Skole 

 

Vedr. nedgang i budget for Alslev Skole ved overgang til ny tildelingsmodel: 

 Vi kan ikke finde evidens for, at det vil gøre en forskel at fordele midler efter socioøkonomi. Hvis 

baggrunden for den nye tildelingsmodel udelukkende er politikkernes synsninger, mener vi, at 

grundlaget er for spinkelt. 

 Vi mener ikke, at de problemstillinger der findes hos børn fra hjem med bedre socioøkonomi er 

mindre omfangsrige, end dem der findes i familier med lavere socioøkonomi. 

 Hvis der fra politisk side menes, at det skaber bedre resultater ved at tildele flere midler til skoler 

med lav socioøkonomi – er det så ligeledes forventningen, at skoler med god socioøkonomi, 

præsterer lavere pga. færre tildelte midler. 

 I høringsmaterialet står der, at beregningerne for lærerne tager udgangspunkt i 27,33 lektioner 

ugentligt og at pædagogernes tid udløses af 1,4 klokketime pr. lektion. Det er muligt, at det er 

nogle tal, der bruges i et regneark. Vi er bekymrede for, at tallene kan blive styrende politisk og i 

hverdagen. Vi ser derfor gerne, at tallene ikke fremgår af tildelingsmodellen. 

 Vedr. tildelingen til administrativt personale: tildelingen til en skolesekretær på Alslev Skole er i 

forvejen lille. Med den nye tildelingsmodel bliver den endnu mindre. Arbejdsopgaverne for den 

administrative del af en skole bliver ikke mindre, hvilke vil gøre, at vi skal bruge andre ressourcer til 

den del.  

På vegne af MED-udvalget 

 

Thomas Wollerup 

Skoleleder 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


